

Disclosure of the General Meeting Results		إفصاح بنتائج الجمعية العمومية	
Date	9 March 2026	9 مارس 2026	التاريخ
Name of the Listed REIT	Dubai Residential REIT ("REIT")	مساكن دبي ريت ("الصندوق")	اسم الصندوق المدرج
Date and day of the meeting	Monday, 9 March 2026	الاثنين، 9 مارس 2026	تاريخ ويوم الاجتماع
The starting time of the meeting	11:00am	11 صباحاً	توقيت بدء الاجتماع
The ending time of the meeting	11:30am	11:30 صباحاً	توقيت نهاية الاجتماع
Venue of the meeting	Thuraya Hall, Dubai Internet City, Dubai And remotely/electronically	صالة ثريا، مدينة دبي للإنترنت، دبي والكترونياً/ عن بُعد	مكان انعقاد الاجتماع
Chair of the General Assembly Meeting	Mr. Nabil Ramadhan	السيد / نبيل رمضان	رئيس اجتماع الجمعية العمومية
Quorum of the total attendance through electronic voting (percentage of capital)	86.02%	86.02%	نصاب الحضور الإجمالي من خلال التصويت الإلكتروني (نسبة مئوية من رأس المال)
Decisions and Resolutions of the General Assembly Meeting	1. Approved the report of the Board of Directors on the REIT's activities and financial position for the financial year ended 31 December 2025.	1. الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الصندوق وعن مركزه المالي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والمصادقة عليه.	أهم القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العمومية
	2. Approved the external auditors' Report on the REIT's financial position for the financial year ended 31 December 2025.	2. الموافقة على تقرير مدققي الحسابات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.	
	3. Approved the REIT's balance sheet and the profit and loss	3. الموافقة على ميزانية الصندوق وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.	

	<p>account for the financial year ended 31 December 2025.</p>		
	<p>4. Approved the Board of Directors' recommendation to distribute a cash dividend for the second half of the financial year ended 31 December 2025 amounting to AED550,000,000 (being 4.2 fils per unit) in accordance with the REIT's dividend policy. The total cash dividend for the financial year ended 31 December 2025 will be AED 1.1 billion, including the interim dividend of AED550,000,000.</p> <p>Last date for dividend entitlement (LED): 17 March 2026 Ex-dividend date (EXD): 18 March 2026 Register closing date (RCD): 19 March 2026</p> <p><i>In the event that the register closing date falls on an official holiday, the next working day shall be considered the register closing date. Accordingly, the working day preceding the register closing date shall be the ex-dividend date, and the day prior to that shall be the last entitlement date to purchase shares in order to be eligible for the dividend.</i></p>	<p>4. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية بقيمة 550 مليون درهم إماراتي (بقيمة 4.2 فلس للوحدة الواحدة) وذلك عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025. وبذلك يبلغ إجمالي الأرباح النقدية 1.1 مليار درهم إماراتي عن العام المالي 2025، بما في ذلك الأرباح المرحلية البالغة 550 مليون درهم إماراتي.</p> <p>تاريخ آخر يوم شراء للاستحقاق: 17 مارس 2026 تاريخ الاستبعاد من الأرباح: 18 مارس 2026 تاريخ إغلاق السجل: 19 مارس 2026</p> <p>في حال صادف تاريخ إغلاق السجل عطلة رسمية، يُعتبر يوم العمل التالي هو تاريخ إغلاق السجل. وبناءً عليه، يكون يوم العمل الذي يسبق تاريخ إغلاق السجل هو تاريخ الاستبعاد من الأرباح، ويكون اليوم الذي يسبقه هو آخر يوم لشراء الأسهم لاستحقاق الأرباح</p>	

	5. Approved the Board of Directors' remuneration proposal for the financial year ended 31 December 2025 of total AED of AED1,531,488.	5. الموافقة على المقترح بشأن مكافأة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتحديدها بمبلغ وقدره 1,531,488 درهم اماراتي.	
	6. Approved to discharge the members of the Board of Directors from any liability for the financial year ended 31 December 2025 or dismiss them and file a liability claim against them, as the case may be.	6. الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 أو عدم إبراء ذمتهم وعزلهم ورفع دعوى المسؤولية عليهم حسب الأحوال.	
	7. Approved to discharge the REIT's external auditors from any liability for the financial year ended 31 December 2025 or dismiss them and file a liability claim against them, as the case may be.	7. الموافقة على إبراء ذمة مدققي حسابات الصندوق عن أعمالهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 أو عدم إبراء ذمتهم وعزلهم ورفع دعوى المسؤولية عليهم حسب الأحوال.	
	8. Approved to appoint Deloitte & Touche as the REIT's external auditor for the financial year ended 31 December 2026 and determined their fees.	8. الموافقة على تعيين شركة ديلويت وتوش مدققي حسابات الصندوق عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2026 وتحديد أتعابهم للسنة المالية.	
Authorised Signatory	Ritva Kassis	السيدة / ريتفا قسيس	المخوّل بالتوقيع
Designation	Company Secretary	أمين السرّ	المسمى الوظيفي
Signature REIT Seal			التوقيع ختم الصندوق



	Votes AGREE		Votes DISAGREE		Votes ABSTAIN		Votes Total	% of ISC Voted
Resolution1	11,182,852,514	99.9982%	27,655	0.0002%	172,615	0.0015%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution2	11,182,317,163	99.9934%	570,656	0.0051%	164,965	0.0015%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution3	11,182,847,423	99.9982%	39,906	0.0004%	165,455	0.0015%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution4	11,182,862,373	99.9983%	29,906	0.0003%	160,505	0.0014%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution5	11,182,842,701	99.9981%	42,227	0.0004%	167,856	0.0015%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution6	11,182,764,261	99.9974%	42,227	0.0004%	246,296	0.0022%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution7	11,182,288,583	99.9932%	518,354	0.0046%	245,847	0.0022%	11,183,052,784	86.0235%
Resolution8	11,127,177,135	99.5004%	25,784,231	0.2306%	30,091,418	0.2691%	11,183,052,784	86.0235%

Vote Collector



Signatures

Chairman

Auditors

Company Secretary

